

Title (en)

Switching device for mounting and switching a circuit breaker.

Title (de)

Schaltanordnung zur Aufnahme und zum Schalten von Lastschaltern.

Title (fr)

Dispositif de commutation pour le montage et la commutation de commutateurs en charge.

Publication

EP 0613159 A2 19940831 (DE)

Application

EP 94101444 A 19940201

Priority

DE 4305746 A 19930225

Abstract (en)

The invention is based on a switching arrangement having a housing (1, 2) for accommodating and for switching load interrupter switches, and having connecting block operation. The invention has the object of structurally and functionally improving such an arrangement. In particular, it is intended to be capable of being used for accommodating and switching load interrupter switches of different construction, and of reducing storage. To this end, it is initially provided according to the invention that two connecting blocks (3) are arranged side by side and parallel to one another in a common housing (1, 2) and that both connecting blocks can be operated, that is to say can be displaced. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung geht aus von einer Schaltanordnung mit Gehäuse (1, 2) zur Aufnahme und zum Schalten von Lastschaltern, sowie mit einer Schaltleistenbetätigung. Die Erfindung hat den Zweck, eine solche Anordnung baulich und funktionell zu verbessern. Insbesondere soll sie zur Aufnahme und zum Schalten von Lastschaltern unterschiedlicher Bauweise dienen können und die Lagerhaltung reduzieren. Hierzu ist nach der Erfindung zunächst vorgesehen, daß zwei Schaltleisten (3) nebeneinander und parallel zueinander in einem gemeinsamen Gehäuse (1, 2) angeordnet sind, und daß beide Schaltleisten zu betätigen, d.h. zu verschieben sind. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 9/10; H01H 21/84

IPC 8 full level

H01H 9/10 (2006.01); **H01H 19/635** (2006.01); **H01H 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 19/635 (2013.01); **H01H 9/10** (2013.01); **H01H 11/0006** (2013.01); **H01H 2085/2055** (2013.01)

Cited by

EP3301695A1; FR2756412A1; EP0823720A1; FR2752084A1; US11239692B2; WO9824102A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0613159 A2 19940831; EP 0613159 A3 19950201; EP 0613159 B1 19971029; AT E159835 T1 19971115; DE 4305746 A1 19940901; DE 4305746 C2 19960523; DE 59404447 D1 19971204; DK 0613159 T3 19980720; ES 2111191 T3 19980301; FI 940863 A0 19940224; FI 940863 A 19940826

DOCDB simple family (application)

EP 94101444 A 19940201; AT 94101444 T 19940201; DE 4305746 A 19930225; DE 59404447 T 19940201; DK 94101444 T 19940201; ES 94101444 T 19940201; FI 940863 A 19940224